



CHINA 7D5N TOP-NOTCH JIUZHAIGOU (JIUZHAIGOU/HUANGLONG CHENGDU/DUJIANGYAN)



CHAT WITH US [+6012-5423321](tel:+6012-5423321)



Jiuzhai Valley National Park
九寨沟景区



SongPan Ancient Town
松潘古城



JinLi Ancient Street
锦里古街



SCHEDULE

DAY 1 KUL - CHENGDU



(MGD)

- Jinli Ancient Street

DAY 2 CHENGDU - JIUZHAIGOU



(HB/LL/LD)

- Kuanzhai Alley
- Panda Post
- SongPan Ancient Town
- Enjoy the Tianyu Hot Spring of Jiuzhai Paradise Resort

DAY 3 JIUZHAIGOU

(HB/LL/LD)

- Jiuzhaigou Valley National Park
- Visit the traditional Tibetan villages & homes

DAY 4 JIUZHAIGOU-HUANGLONG-CHENGDU

(HB/LL/LD)

- HuangLong National Park
- Jinjiang Night Cruise

DAY 5 CHENGDU-DUJIANGYAN-CHENGDU

(HB/LL/LD)

- Panda Valley
- Ancient Town of Guan County and Nan Qiao
- Yangtianwo Plaza
- Dujiangyan Library
- Tianfu Twin Towers and Fire Ring Bridge

DAY 6 CHENGDU - KUL



(HB/MGD)

- Free and Easy at Chunxi Pedestrian Road, TaiKoo Li and WangPing Street

TOURIST ATTRACTIONS:

JIUZHAIGOU VALLEY NATIONAL PARK

- A World Natural Heritage Site and a National 5A Tourist Attraction. Known for its stunning lakes, cascading waterfalls, snow-capped mountains, and pristine forests, Jiuzhaigou gets its name from the nine Tibetan villages within the valley. Major attractions include Five-Flower Lake and Nuorilang Waterfall, with vibrant, multi-coloured lakes earning it the title of "Fairyland on Earth."

INTERCONTINENTAL RESORT

- The Tianyu Hot Spring Wellness Centre combines fitness, entertainment, and relaxation, creating a charming water park that offers guests a uniquely romantic and enjoyable experience for both body and mind.

HUANGLONG NATIONAL PARK

- China's only well-preserved high-altitude wetland. Huanglong was inscribed on the UNESCO World Natural Heritage List in 2019. It is also designated as a World Biosphere Reserve, holds the "Green Globe 21" certification, and is recognized as both a National 5A Tourist Attraction and a Key National Scenic Area. Join us to explore Huanglong's famed "Seven Wonders"—its colorful pools, snow-capped mountains, gorges, forests, golden sand beaches, ancient temples, and rich folk culture.

PANDA VALLEY

- Chengdu is the hometown of Pandas. Panda Valley is located at the Dujiangyan Wolong Breeding and Wild Release Research Center, which primarily focuses on the wild training, release, and breeding of giant pandas and other endangered wildlife. It also works on wildlife conservation, wild training and release, field rescue, nature education, and eco-tourism. You can meet the iconic, chubby and adorable giant pandas up close here!



Dujiangyan Library
钟书阁



Jiuzhai Valley National Park
九寨沟景区



The Jiaozi Ring & Tianfu Twin Towers
交子环&天府双塔



精简行程

第01天 吉隆坡 - 成都



(米其林指南晚餐)

- 锦里古街

第02天 成都 - 九寨沟



(酒店早餐/道地午餐/道地晚餐)

- 宽窄巷子
- 熊猫邮局
- 松潘古城
- 天浴温泉

第03天 九寨沟

(酒店早餐/道地午餐/道地晚餐)

- 九寨沟景区 - 《世界自然遗产》
- 传统藏寨, 藏民家访, 品尝道地藏式茶点

第04天 九寨沟 - 黄龙 - 成都

(酒店早餐/道地午餐/道地晚餐)

- 黄龙风景区
- 锦江夜游

第05天 成都 - 都江堰 - 成都

(酒店早餐/道地午餐/道地晚餐)

- 熊猫谷
- 灌县古城及南桥
- 仰天窝广场
- 钟书阁
- 天府双塔和交子环

第06天 成都 - 吉隆坡



(酒店早餐/米其林指南晚餐)

- 自由闲逛春熙路, 太古里及望平街

观光景点:

九寨沟景区

- 世界自然遗产和国家5A级旅游景区。九寨沟以绚丽的湖泊、飞瀑、雪山和原始森林而著称。它因九个藏族村寨得名, 拥有五花海、诺日朗瀑布等主要景点, 湖水色彩斑斓, 被称为“人间仙境”。

九寨天堂洲际大饭店天浴温泉

- 天浴温泉养生中心将健身、娱乐与休闲完美融合, 打造一座独具魅力的水景乐园, 为尊贵的宾客带来浪漫、惬意与身心愉悦的非凡体验。

黄龙景区

- 黄龙风景名胜是中国唯一保护完好的高原湿地, 于2019年列入《世界自然遗产名录》, 世界人与生物圈保护区“绿色环球21”证书, 国家5A级旅游景区, 国家重点风景名胜区。与我们一起去探索以彩池、雪山、峡谷、森林、滩流、古寺、民俗称为“七绝”。

熊猫谷

- 成都是熊猫的家乡, 来到成都, 哪有不看大熊猫的道理啊! 熊猫谷是位于都江堰野放繁育研究中心(野放中心) 主要承担大熊猫等濒危珍稀野生动物野化训练、放归、繁育职能, 开展野生动植物保护、野化训练及放归、野外救护、自然教育、生态旅游等工作。在这里可以看到肥肥胖胖可可爱爱的大熊猫!



ORGANISED BY

CONTACT US

+6012-5423321

LUXYGLOBALS8@GMAIL.COM

A-10-01, EKOCHERAS OFFICE TOWER, JALAN CHERAS, 56000,
KUALA LUMPUR.



[luxyglobal_tour](#)

WWW.LUXYGLOBALTOUR.COM



[Luxy Global Tour](#)